
Generalforsamling 2021 

Velkommen til generalforsamling på et noget mærkelig tidspunkt. Men efterhånden er vi vel vant 
til at alting er anderledes og at alting hele tiden ændrer sig. 

 

Corona har de sidste par år spændt en del ben for os. Nu håber vi, at vi er på den rigtige side af 
pandemien og til august igen kan komme i gang med at danse. 

 

I det forgangne år nåede vi at danse indtil den 11. marts, hvor statsministeren lukkede landet ned. 
På det tidspunkt havde vi 2 danseaftner og bal på Skovkroen tilbage af sæsonen. 

 

I bestyrelsen har vi løbende fulgt udviklingen af corona pandemien og har flere gange troet, at nu 
kunne vi komme i gang med at danse, men hver gang har vi måttet indse, at det ikke var muligt. 
Ikke mindst fordi vi må indrømme, at de fleste af os hører til den aldersgruppe, der er mest udsat 
når vi snakker corona. 

 

Det eneste vi har kunne gøre for at holde kontakt til jer medlemmer, har været at sende 
nyhedsbreve ud, når vi har haft bestyrelsesmøder. Vi håber at det gjort, at I ikke har glemt 
foreningen og har bevaret lysten til at komme til at danse igen. 

 

Desværre har ingen hjælpepakker kunnet hjælpe os. Det eneste hjælpepakkerne ikke kunne 
hjælpe os med var at give os lov til at danse. Vores økonomi har ikke været påvirket af 
nedlukningen. Vi har heldigvis ingen udgifter til fastansatte eller lokaleudgifter. Vi har ganske 
enkelt kunne undlade at kræve kontingent op, indtil vi kan starte op igen. 

 

DGI og kommunen har løbende sendt informationer ud om både restriktioner og muligheder for at 
søge om økonomisk støtte.  De har gjort et stort stykke arbejde for at sikre, at vi havde de rigtige 
informationer. Så på den måde har vores samfund virket også i forhold til vores forening. 

 

Det var hermed årets korte beretning. Håbet er at vi til næste generalforsamling er tilbage til 
normalen. 

 

 

 



 


